
Město Chodov - finanční výbor 
Z á p i s 

 

ze zasedání finančního výboru dne 20. listopadu 2019 

─────────────────────────────────────────────────── 

 

Přítomni: p. Matička, p. Cerovská, p. Randa, p. Franče, p. Smolka, Ing. Hora 

 

Omluveni:  

 

Hosté:    Ing. Kubicová, p. Pizinger 

 

Program:  

 

1. Zahájení 
2. Kontrola usnesení 
3. Návrh rozpočtu Města Chodova na rok 2020, včetně schváleného a očekávaného 

plnění rozpočtu na rok 2019 a střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2021 a 

2022 

4. Návrh plánu práce finančního výboru na I. pololetí 2020 
5. Návrh na nedočerpání fondu rezerv v roce 2019 
6. Organizační záležitosti 
7. Diskuse, závěr 

 

ad 1) Předseda finančního výboru p. Matička přivítal přítomné členy FV, hosty  

a zahájil jednání. Předložil program jednání, který rozšířil o návrh 

rozpočtové změny na rok 2019. Členové FV odsouhlasili. 

 

ad 2) Kontrola usnesení – konstatováno, že usnesení FV č. 10 a 11/2019 byla 

projednána zastupitelstvem města dne 31.10.2019 - splněno 

 

ad 3) Návrh rozpočtu na rok 2020 přednesla a podrobně okomentovala Ing. Kubicová. 

P. Pizinger doplnil informace zejména o plánovaných investičních akcích 

v kapitálovém rozpočtu. V diskusi k návrhu rozpočtu p. Smolka zhodnotil 

vypracování návrhu rozpočtu na rok 2020 a jeho kvalitu. Další dotazy nebyly, 

p. Matička tedy předložil návrh usnesení č. 13/2019, které bylo přijato 6ti 

hlasy. 

 

ad 4) Návrh plánu práce finančního výboru na I. pololetí roku 2020 přednesl  

P. Matička  a poté návrh usnesení č. 14/2019, které bylo přijato 6ti hlasy. 

 

ad 5) Návrh na nedočerpání schválené částky z fondu rezerv v roce 2019 vysvětlila 

Ing. Kubicová, p. Matička předložil návrh usnesení č. 15/2019, které bylo 

přijato 6ti hlasy.  

 

ad 6) Návrh rozpočtové změny na rok 2019 týkající se finanční investice 

okomentovala také Ing. Kubicová, p. Matička poté předložil návrh usnesení  

č. 16/2019, které bylo přijato 6ti hlasy. 

 

ad 7) Organizační záležitosti:  

- Starosta informoval o rezignaci p. Brože na funkci člena finančního výboru 

a o tom, že požádal Bc. Pojara o novou nominaci. 

- Starosta dále informoval o vyřazení hasičského automobilového žebříku IFA 

 

ad 8) Diskuse – bez příspěvků do diskuse. 

P. Matička poděkoval za práci a ukončil jednání finančního výboru. 

 

Zapsala: K. Kertészová    

 

Karel  M a t i č k a      

předseda finančního výboru 

 

 

 

rozdělovník: členové finančního výboru  

             starosta 


